



### 产品介绍

请仔细阅读中文使用手册,以便您快速了解本产品功能。  
请同时,将耳机及其配件物妥善存放于充电盒中。

**耳机规格参数**

产品名称: Moment Wolves Edition	蓝牙版本: BT4.2
蓝牙版本: BT4.2	传输距离: 100m (E2)
传输距离: 100m (E2)	输入电压: 3.7V~4.2V

**耳机充电盒规格参数**

充电盒容量: 300mAh (E2)	充电时间: 2h
充电盒容量: 300mAh (E2)	充电电压: 5.0V

**包装清单**

- 充电盒
- 充电线
- 4个耳塞(大号耳塞(每盒一个))
- Type-C充电线
- 说明书

### 佩戴方式

1. 取出耳机,将耳机放入耳中,确保耳机与耳道紧密贴合,以获得最佳音质。  
2. 调整耳塞,使其与耳道紧密贴合,以获得最佳音质。

### 操作方式

- 开机(短灯长亮): (1) 将耳机放入充电盒,长按充电盒背面的电源键,耳机将自动开机。(2) 将耳机放入充电盒,长按充电盒背面的电源键,耳机将自动关机。
- 关机(短灯长亮): (1) 将耳机放入充电盒,长按充电盒背面的电源键,耳机将自动关机。(2) 长按充电盒背面的电源键,耳机将自动关机。

### 双耳配对连接

1. 打开手机蓝牙功能,将手机与耳机配对。  
2. 打开手机蓝牙功能,将手机与耳机配对。  
3. 打开手机蓝牙功能,将手机与耳机配对。

首次连接后,耳机开机后将有自动回连,下一次配对设备(需打开设备蓝牙)。

### 恢复出厂设置(清除配对记录)

1. 长按充电盒背面的电源键5秒,耳机将恢复出厂设置。  
2. 长按充电盒背面的电源键5秒,耳机将恢复出厂设置。

### 双耳触控模式

**触控操作指南**

- 短触: 播放/暂停音乐
- 长按: 上一曲/下一曲
- 长按: 接听电话/挂断电话
- 长按: 语音助手

**充电盒指示灯说明**

充电盒指示灯说明: 当充电盒指示灯亮起时,表示充电盒正在充电。当充电盒指示灯熄灭时,表示充电盒已充满电。

### FAQ

- Q: 为什么耳机不工作?  
A: 请检查耳机是否已充电,并确保耳机与手机配对成功。
- Q: 为什么耳机无法充电?  
A: 请检查充电盒是否已充电,并确保耳机与充电盒接触良好。
- Q: 为什么耳机无法配对?  
A: 请检查手机蓝牙是否已打开,并确保耳机与手机配对成功。
- Q: 为什么耳机无法接听电话?  
A: 请检查手机是否处于静音模式,并确保耳机与手机配对成功。
- Q: 为什么耳机无法播放音乐?  
A: 请检查手机是否处于静音模式,并确保耳机与手机配对成功。

### 产品中有害物质的名称及含量

物质名称	限制值	含量
邻苯二甲酸酯类	0.1%	0.01%
多环芳烃类	0.1%	0.01%
重金属类	0.1%	0.01%

### 售后服务

1. 请仔细阅读中文使用手册,以便您快速了解本产品功能。  
2. 请同时,将耳机及其配件物妥善存放于充电盒中。

**三包凭证**

产品型号: \_\_\_\_\_  
订单编号: \_\_\_\_\_  
客户姓名: \_\_\_\_\_  
联系电话: \_\_\_\_\_  
客户地址: \_\_\_\_\_  
购买日期: \_\_\_\_\_

### Product overview

**Earbuds specifications**

Bluetooth version: BT4.2  
Bluetooth range: >100m  
Charging time: about 2h  
Charging voltage: 5.0V

**Charging case specifications**

Charging case capacity: 300mAh (E2)  
Charging time: about 2h  
Charging voltage: 5.0V

**Package contents**

- Charging case
- Earbuds
- Small Type-C charging cable
- Type-C charging cable
- Instruction manual

### How to wear

Insert the earbuds into the ear canals gently, then shake the head to ensure the earbuds are seated properly.

### Operation

- Power on (Blue LED light on for 1 second)
- Power off (Blue LED light on for 1 second)
- Power on (Blue LED light on for 1 second)
- Power off (Blue LED light on for 1 second)

### Pairing and connecting

1. Open the charging case, and the two earbuds will be paired with each other automatically within 5 seconds after power on.

### Restore the factory settings (Clear pairing record)

1. For the connected device, find "Moment Wolves Edition" on the Bluetooth list, click to enter the settings, and select "Forget" or "Cancel pairing".

### Touch control

**Play/pause music**: Tap the touch panel 1x  
**Next**: Tap the touch panel 2x  
**Previous**: Tap the touch panel 3x  
**Answer/end call**: Tap the touch panel 4x  
**Reject a call**: Tap the touch panel 5x  
**Voice assistant**: Tap the touch panel 6x

**Charging status of charging case**

When charging the charging case, please use Type-C charging cable. After the earbuds are fully charged, the earbuds will charge automatically. When the battery level of the charging case is low, the remaining power indicator will automatically turn off after 5 seconds.

### FAQ

- Q: Why does only one earbud work?  
A: Please check if the earbuds are fully charged and if the charging case is closed properly.
- Q: How to solve the problem of mobile phone unable to connect?  
A: Please check if the Bluetooth is turned on and if the earbuds are in pairing mode.
- Q: Why there is a delay in the audio playback?  
A: Please check if the audio format is compatible with the earbuds.
- Q: Why there is a delay in the touch control?  
A: Please check if the touch control is enabled in the settings.
- Q: Why are there some noise?  
A: Please check if the earbuds are fully inserted into the ear.

### Hazardous substances and their contents in the item

Part Name	Pb	Cr	Cd	Hg	Pb	PBB	PBB	DEHP	DEHP	DEHP	DEHP
Case	X	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0
Earbuds	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0
Charging Case	X	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0

### After Service and Supports

According to the relevant laws and regulations of consumer electronic products and the actual situation of the company, the following after-sales service regulations are formulated to provide consumers with satisfactory after-sales service.

**Warranty certificate**

1. The warranty certificate is valid for 1 year from the date of purchase.  
2. The warranty certificate is valid for 1 year from the date of purchase.  
3. The warranty certificate is valid for 1 year from the date of purchase.

### Warranty certificate

Product information: \_\_\_\_\_  
Product model: \_\_\_\_\_  
Order number: \_\_\_\_\_  
User information: \_\_\_\_\_  
Name: \_\_\_\_\_  
Phone number: \_\_\_\_\_  
Address: \_\_\_\_\_  
Reason for returning and replacement: \_\_\_\_\_  
Purchase information: \_\_\_\_\_  
Sales date: \_\_\_\_\_  
Purchase date: \_\_\_\_\_

### Warranty certificate

Product information: \_\_\_\_\_  
Product model: \_\_\_\_\_  
Order number: \_\_\_\_\_  
User information: \_\_\_\_\_  
Name: \_\_\_\_\_  
Phone number: \_\_\_\_\_  
Address: \_\_\_\_\_  
Reason for returning and replacement: \_\_\_\_\_  
Purchase information: \_\_\_\_\_  
Sales date: \_\_\_\_\_  
Purchase date: \_\_\_\_\_

物料编码: \_\_\_\_\_  
物料名称: TT06B 中文说明书  
物料尺寸: 95\*130mm  
工艺要求: 骑马钉 双面印刷  
材质要求: 封面105g哑粉过哑油  
内页80g铜版纸

封底

		版本: A1
分发部门:	产品型号:	料件名称:
研发	采购	料件编号:
品管	制图:	单位: mm
	审核:	比例: 1:1
	批准:	

**FCC Caution:**

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Any Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

**Note:** This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used in portable exposure condition without restriction.